

愛是主題



Is Our Theme



洛杉磯西區華語浸信會

CBCWLA
BAPTIST CHURCH



Merry
Christmas



Is Our Theme

聖誕的主題

The theme of Christmas

耶穌基督那豐盛的，榮耀的，犧牲的愛

Jesus's abundant, glorious, sacrificial love



Is Our Theme

豐盛的愛

Jesus's Abundant Love

「不要懼怕，我報給你們大喜的信息，是關乎萬民的。」

Fear not, for behold, I bring you good news of great joy that will be for all the people.

路加福音 Luke 2:10



Is Our Theme

豐盛的愛

Jesus's Abundant Love

「主的靈在我身上，因為他用膏膏我，叫我傳福音給貧窮的人，差遣我報告被擄的得釋放、瞎眼的得看見，叫那受壓制的得自由，報告神悅納人的禧年。」

“The Spirit of the Lord is upon me, because he has anointed me to proclaim good news to the poor. He has sent me to proclaim liberty to the captives and recovering of sight to the blind, to set at liberty those who are oppressed, to proclaim the year of the Lord's favor.”

路加福音 Luke 4:18-19



Is Our Theme

榮耀的愛

Jesus's Glorious Love

「在至高之處榮耀歸於神！在地上平安歸於他所喜悅的人！」

“Glory to God in the highest, and on earth peace among those with whom He is pleased”

路加福音 Luke 2:14



Is Our Theme

犧牲的愛

Jesus's Sacrificial Love

「哪知他為我們的過犯受害，為我們的罪孽壓傷。因他受的刑罰我們得平安，因他受的鞭傷我們得醫治。我們都如羊走迷，各人偏行己路，耶和華使我們眾人的罪孽都歸在他身上。」

“But he was pierced for our transgressions; he was crushed for our iniquities; upon him was the chastisement that brought us peace, and with his wounds we are healed. All we like sheep have gone astray; we have turned—every one—to his own way; and the LORD has laid on him the iniquity of us all.”

以賽亞書 Isaiah 53:5-6



Is Our Theme

犧牲的愛

Jesus's Sacrificial Love

「並要以恩慈相待，存憐憫的心，彼此饒恕，正如神在基督裡饒恕了你們一樣。」

“Be kind to one another, compassionate, forgiving each other, just as God in Christ also has forgiven you.”

以弗所書 Ephesians 4:32



Is Our Theme




亂的世界，**愛**的聖誕
Chaotic world, Love themed Christmas

 Is Our Theme



以恩典為曲，以愛為題；
盼望為信息，和平為冀；
我們蒙救贖，重為神兒女；
恩典是樂曲，愛是主題！

Grace is our music, love is our theme;
Hope is our message, peace is our dream;
We are God's people restored and redeemed;
Grace is our music,  is our theme!